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Vidlák 13 října, 2024

Jde po nás nějaký bloger
web.litterate.cz/jde-po-nas-nejaky-bloger

Přátelé, evropské a krajské volby jsou už minulostí a před námi jsou volby parlamentní. Rok máme před
sebou a tři roky za sebou. Za tu dobu se toho hodně odehrálo a ještě víc se toho změnilo. Na začátku
bylo vítězství Pětikolky a milion propadlých hlasů, pokračovalo to válkou na Ukrajině, nevídanou inflací,
energetickou drahotou a dopracovali jsme se k bezprecedentní aroganci moci, díky které jsme poprvé
uviděli pravou tvář progresívního liberalismu.

Těsně po evropských volbách jsem avizoval, že je zapotřebí se z těch uplynulých třech let poučit, protože
to pro nás byly roky hektické. Byla to doba, kdy se nečekaně velké množství lidí zvedlo z gauče a pustilo
se do boje proti budoucnosti, kterou nám chtěla naše Fialová vláda uchystat. Odvedlo se obrovské
množství práce, udělalo se hodně chyb, ale také z toho vzešly nové naděje. Jen jiné, než jsme si v roce
2021 představovali.

Řekl jsem, že o tom napíšu knihu. Je zapotřebí shrnout všechny zkušenosti, je zapotřebí si připomenout,
co se v uplynulých třech letech odehrálo a je zapotřebí, abyste se dozvěděli něco z toho zákulisí, do
kterého jsem měl možnost nahlížet.

Kniha je hotová a právě jde do tisku.

Na třech stech stránkách mapuji naše protestní hnutí a zabývám se milníky, které považuji za důležité.
Pokud chcete vědět, jak to bylo mezi mnou a Vrábelem, mezi mnou a ČEZem, mezi mnou a Rajchlem,
mezi mnou a Babišem, mezi mnou a SPD, pokud vás zajímá, podle čeho jsem dělal své předpovědi
volebních výsledků, pokud chcete vědět, v čem jsem viděl naději a naopak v čem jsem viděl chyby, pokud
si chcete připomenout uplynulé tři roky a chcete mít materiál pro vaše rozhodování u voleb v příštím roce,
myslím, že je to kniha přesně pro vás.

Jmenuje se: „Jde po nás nějaký bloger.“ Tato věta je zároveň i pointou celé knihy, ale tu vám samozřejmě
neprozradím.

Kniha není o válce na Ukrajině, i přesto, že nás ta válka značně ovlivnila, ale v knize se nezabývám
vnějšími okolnostmi. Zabývám se tím, co jsem mohl ovlivnit a co jsem se snažil ovlivnit. Kniha je o tom, co
bych chtěl, aby bylo, ale zároveň vím, že to nikdy nebude. Je o tenkých vláknech, na kterých visí všechny
plány, i o událostech, které nikdo nečeká a které naše plány měnily a nadále budou měnit.

Kniha není o vítězství, mnohem více pojednává o pádech a opětovném vstávání. Není o geniálních
strategiích, ale o obyčejné lidské zaťatosti. Není o tom, co jsem udělal, ale spíš u čeho jsem byl. Pointa
knihy pak je o strážných andělech, kteří byli i tam, kde bych je nikdy nečekal.

A protože je to kniha tlustá, stojí 400 Kč.

Ode dneška startuje předprodej. Funguje to jako obvykle. Každý, kdo pošle Institutu českého venkova dar
ve výši alespoň 400,- Kč, může si ji vyžádat v aplikaci zde:

https://dary.institutceskehovenkova.cz/eshop

Knihu budu rozesílat zhruba od začátku prosince a myslím, že do vánoc zvládnu uspokojit všechny
objednávky. Pokud si spolu s touto knihou objednáte i něco dalšího, pošlu vám to všechno pohromadě v
jedné zásilce. Pokud si objednáte jiné zboží bez této knihy, pošlu vám ho do týdne.
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Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete dar Institutu českého venkova.
Každý, kdo pošle příslušnou částku, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN: CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na
stránkách Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro
zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“

 
 

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

